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P r o s i n c o v é  a k t u a l i t y  z e  š k o l y  
Nejoblíbenější sport otevřel i uzavřel poslední měsíc 

letošního kalendářního roku. Florbal je moderním 
fenoménem – sportem číslo jedna na českých školách. 
Možná také proto, že ho mohou hrát jak chlapci, tak 
i děvčata. Z okresního kola poháru Čeps Cupu nám 
chlapci přivezli diplom za 3. místo a děvčata za 4. místo. 
V témže sportu se umístili na krásném třetím místě také 
chlapci na okresním přeboru! V silné konkurenci 
mnohdy profesinálních hráčů jsou to veliké a 
zasloužené úspěchy. Všem děkujeme za skvělou 
reprezentaci školy!! 

Čtyři krásné ovocné dorty byly zaslouženou odměnou 
pro vítězná družstva školního florbalového klání, které 
si užili všichni nadšenci tohoto sportu poslední 
prosincový pracovní den. 

Bohatou sněhovou nadílku, která začátkem prosince 
zasypala celou krajinu, využili milovníci bílé stopy. Na 
celodenním výletě si oživili vloni nabyté dovednosti a 
zkušenosti s běžkováním. Všichni zúčastnění se už těší 
na další sníh, aby opět vyrazili do hartvíkovských stop. 

Červenočerný outfit slušel na Mikuláše všem, kteří se 
chtěli příjemně bát. Návštěva „pekelníků“, Mikuláše a 
anděla navodila ve škole i mateřince unikátní atmosféru 
a donutila alespoň některé hříšníky k potřebnému 
zamyšlení. 

Cimbálovou muziku Révu již dobře známe, ale vždy 
nás překvapí originálním pojetím filmové, klasické či 
popové hudby. Hra na typické lidové nástroje rychle 

„nakazí“ dobrou náladou celé publikum. Nejinak tomu 
bylo také letos 6. prosince. 

Opět nás navštívil skvělý fotograf a cestovatel Tomáš 
Kubeš, který nám Středoevropanům zajímavě představil 
nedostupné exotické lokality. Safari, Černobyl a Balkán 
byla témata pro žáky pátého ročníku a celého druhého 
stupně. 

Volba povolání je klíčové téma. Za účelem získání co 
největšího množství informací vyrazili žáci devátých tříd 
na Úřad práce v Táboře. Profesní orientace, 
sebepoznání i ztotožnění se se svými představami a cíli 
jsou důležitými vodítky ke správné volbě další cesty ve 
středním vzdělávání. 

Atmosféru adventních trhů jely nasát dva autobusy 
žáků druhého stupně. Saská metropole je opravdu 
nezklamala. Nejenže obohatila všechny zúčastněné 
o krásný předvánoční zážitek, ale umožnila jim i 
seznámení s místní architektury. V neposlední řadě byla 
návštěva Drážďan důležitou motivací k výuce 
německého jazyka. Cílem byl také barokní zámek 
Moritzburg, populární díky natáčení pohádky „Tři oříšky 
pro popelku“. V jeho krásných interiérech zasvěcených 
filmovému zpracování se rychle všichni přenesli do 
známého příběhu Popelky a prince. 

Nejhezčím završením adventního období je vánoční 
jarmark a koncert v kostele sv. Martina. Věřím, že 
výrobky, které s láskou a radostí vyráběli, nabízeli i 
prodávali naši žáci, potěšily všechny, které přilákala 
vůně perníčků. Koncert dětí mateřské školy a žáků 
základní školy vánočně naladil všechny hosty. Další 
koncertní síní s příjemnou akustikou bylo schodiště 
budovy druhého stupně. Světla a andělé umocnili sílu 
písní v podání paní učitelek skupiny „VOUS“. 
 
 
 
  

Očekávané akce  

v prosinci 

základní škola  

  2. 1. Vánoční prázdniny 
25. 1. Pedagogická rada za 1. pololetí 
31. 1. Muzikál „Trója“, 6. a 7. ročník 
31. 1. Předání výpisu vysvědčení za 1. pololetí 

mateřská  škola 

22. 1. „Princezna v peklíčku“, divadlo Šneček 

Vážení a milí čtenáři, 

za všechny žáky a zaměstnance ZŠ a MŠ 

Mladá Vožice vám přeji spokojený a 

úspěšný nový rok plný zdraví, štěstí a 

radostí! 

Hana Váchová 
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I N F O R M A C E  Z  M A T E Ř I N K Y  
V pátek 1. 12. probíhala ve všech třídách Čertovská školka. Děti a paní 

učitelky měly čertovské kostýmy a celé dopoledne cvičily, zpívaly, 
počítaly, soutěžily, tancovaly čertovské tanečky, případně ochutnaly i 
čertovské pití. V některých třídách neměly jen čerty a peklo, ale i nebe 
s andílky. Hned v pondělí zavítal do školky Mikuláš s andělem a 
čertíkem. Třídu Broučků navštívil Mikuláš s andělem a hodný čert jen 
nakoukl do třídy ze dveří. Pak Mikuláš s andělským a čertím 
doprovodem obešel ostatní třídy. Zlobílci čertům slíbili, že se polepší, 
děti přednesly básničku či písničku a za odměnu dostaly mikulášskou 
nadílku. Tímto děkujeme vedoucí vychovatelce Radce Barešové a 
žákům devátých tříd za organizační zajištění této akce. 

Čekání na Ježíška si některé třídy zpestřily pečením perníčků. A 
mezitím už se pilně nacvičovalo a trénovalo na vánoční besídky. Broučci 
měli Vánoční besídku spojenou s tvořením vánočních ozdobiček. 
Berušky zahrály rodičům vánoční příběh „O ztracené hvězdě 
betlémské“ proložený vánočními písničkami a koledami. Ježečci 
předvedli rodičům své vystoupení a poté si společně namalovali tričko. 
Kočičky ukázaly rodičům, co se naučily na besídku, společně si vyrobili 
ozdoby na stromeček ve své třídě a nakonec si užili i zdobení perníčků. 
U Motýlků a Žabiček proběhla vánoční dílnička, kde si děti s rodiči 
vyrobily svícen a ozdobily pomeranč. Besídky se vydařily a následovala 
veliká radost dětí z dárečků od Ježíška. Děkujeme všem rodičům za 
zajištění cukroví pro děti na vánoční besídky.  

Velkou radost měly také babičky a dědouškové v pečovatelských 
domech z vánočního pásma předškoláků ze třídy Berušek a z přáníček 
od dětí ze školního klubu ZŠ paní učitelky Martiny Lhotkové. 

Třídy Motýlků, Žabiček a Berušek vyrobily krásné vánoční výrobky, 
které pak prodaly na jarmarku pořádaném ZŠ a MŠ Mladá Vožice. A po 
skončení jarmarku zazpívali Motýlci a Žabičky na koncertě v kostele sv. 
Martina společně s dětmi ze ZŠ. 

Koncem prosince jsme velice rádi 
přijali pozvání podívat se do kaple 
Nanebevzetí Panny Marie. Děti si mohly 
prohlédnout betlém a jeho figurky 
zblízka a zazvonit na zvon v kapli. Moc 
děkujeme Farnosti Mladá Vožice a paní 
Petříkové za dárečky pro děti a krásné 
zážitky z této akce.  

V novém roce hodně zdraví a ať se 
vám vše daří! 

Přejí zaměstnanci MŠ 
 

K d y ž  v á n o č n í  s t r o m  p r o m l u v í  (Práce žáků z 5. A) 
Chtěl bych někdy ochutnat rybu s 

kaší a salátem. Překvapilo mě, že 

všichni dostali hodně dárků a přišli 

se podívat děda s babičkou a tetou. 

Vždycky jsem chtěl vidět dárky a 

konečně se mi to splnilo. Nejhezčí 

vůně, kterou jsem kdy cítil, je vůně 

cukroví a jahod. Slyšel jsem krásná 

slova: “Děkuji, jsi milý a hezký.” 

Šíma 

Postavili mě do velikého 

obývacího pokoje. Začali mě 

zdobit a zpívali při tom koledy. Byl 

velký klid a děti se radovaly. 

Nastal ten velký den. To 

znamenalo, že se celá rodina sešla 

pospolu. Nejdříve se navařilo jídlo 

a pak se všichni vrhli na dárky. 

Rodina byla šťastná a já také.  

Verča 

Tatínek s maminkou mě koupili ve 

velkém obchodě. Když jsme přijeli 

domů, tak mě ozdobili. Cítil jsem vůni 

perníčků, ryby a bramborového 

salátu, Slyšel jsem milá slova, že 

jsem krásný. Chtěl jsem ochutnat 

rybu a salát a vanilkové rohlíčky. 

Viděl jsem hodně dárků a šťastnou 

rodinu. Děti se radovaly. Potom mi 

sundali ozdoby a odvezli mě.  

 Kuba 

Stál jsem v lese a pak si mě jedna 
milá rodina vzala domů. Děti mě 
ozdobily a vyfotily se se mnou. Jsem 
barevný, svítím. Jsem moc hezký. O 
Štědrém dnu jsem cítil vůni Vánoc. 
Rodiče pode mě dali dárky a slyšel 
jsem smích a radost dětí. Viděl 
jsem, jak děti rozbalovaly dárky, 
jedly cukroví a já jsem chtěl taky. 
Podívat se na mě přišli všichni – 
maminka s tatínkem i děti. Julča

Ilustrace Patrik Nerad, 5. B 

Ilustrace Štěpán Čichovský, 5. B 
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M u z i k á l  V á n o č n í  z á z r a k  
Ve středu 29. listopadu vyrazila naše třída na 

muzikál do Prahy. Ráno pro nás přijel autobus, do 
kterého jsme my, žáci 7. ročníků, nastoupili a vydali 
se na cestu. Cesta trvala déle než obvykle, protože 
nás zastavila kolona. Po dojezdu do Prahy jsme 
vystoupili u magistrály a došli jsme k Palládiu, kde 
jsme měli rozchod. Prošli jsme obchodním domem a 
občerstvili jsme se. Poté jsme se odebrali do divadla 
Broadway. Usadili jsme se do úplně zaplněného 
hlediště a sledovali hru. Příběh byl o Veronice a 
Markovi, kteří se potkali v předvánočním čase, a tak 
se obnovila jejich dávná láska. Zatímco se ukázalo, že 
je Veronika nemocná, Marek se stále nedokázal 
vyrovnat se smrtí své ženy. Navzájem si pomohli vše 
překonat. Veronice se splnilo přání létat, díky tomu 

našla vůli se uzdravit, Marek se nakonec přenesl přes 
smrt své ženy a prožili krásné Vánoce spolu 
s Veronikou, také s Tomáškem, Markovým synem, 
strýčkem Pájou, dědečkem a babičkou.  

Velmi se nám líbilo obsazení herců, kdy si Veroniku 
zahrála Michaela Gemrotová Štiková, Marka Peter 
Pecha, dědečka Jan Rosák, babičku Naďa 
Konvalinková, strejdu Páju Jakub Kohák a Tomáška 
Jakub Barták. Kulisy byly také velmi pěkně 
propracované. Na generální zkoušku bylo vše pečlivě 
připravené. Představení bylo velmi zdařilé, moc se 
nám líbilo a krásně nás naladilo na nadcházející 
vánoční svátky.  

Justýna Štočková, Ema Němečková, 7. B

 

V ý l e t  d o  D r á ž ď a n  a  M o r i t z b u r g  
Náš celodenní výlet do německého města Drážďany a 
Moritzburgu jsme zahájili brzkým ranním odjezdem v 
5:30 z Mladé Vožice. Cesta na zámek Moritzburg 
trvala zhruba čtyři hodiny. Cestu nám zpříjemňovala 
paní průvodkyně, která nás celou dobu obohacovala 
o spoustu zajímavostí o městě Drážďany i o zámku 
Moritzburg. Ten je proslulý natáčením pohádky „Tři 
oříšky pro Popelku.“  
Nejprve jsme navštívili zámek, kde bylo možné 
zhlédnout mnoho fotografií z natáčení. Nechyběly 
zde ani kostýmy herců včetně Popelčina střevíčku. 
Druhou naší zastávkou bylo centrum Drážďan, kde 
jsme viděli hned několik památek, jako např.  
Fürstenzug, což je nástěnný obraz složený 
z třiadvaceti tisíc porcelánových dlaždic, který se stal 
jedním ze symbolů Drážďan. Je největší svého druhu 

a je na něm vyobrazeno 34 saských panovníků z let 
1127 až 1873. Paní průvodkyně nás také dovedla 
k Zwingeru, kde je ke zhlédnutí sbírka obrazů starých 
mistrů od 15. do 18. století, je zde vystaveno asi 750 
obrazů, zejména italské renesance a italského, 
nizozemského, španělského, německého a 
francouzského baroka.  
Poté jsme navštívili vyhlášené vánoční trhy.  
Tříhodinový rozchod nám umožnil nejen návštěvu 
trhů, ale také obchodních center. Zde jsme měli 
možnost zakoupit občerstvení a různé upomínkové 
předměty. Přestože nám počasí moc nepřálo, výlet se 
zdařil.  Pak už jen následovala dlouhá cesta zpátky 
domů. Všichni jsme přijeli nadšeni a plni zážitků. 

Jolana Jirotová, 7. A

 

C I R C U S  V A R I U S   
Loňské Vánoce jsme našli pod stromečkem rodinnou 

vstupenku na vystoupení Circus Varius na ledě. Přesně 
dva měsíce po Štědrém dnu jsme vyrazili do Českých 
Budějovic. Circus Varius vznikl spojením několika 
světových cirkusů. Jedná se o mezinárodní skupinu 
umělců z Rakouska, Běloruska, Brazílie, Bulharska, 
Kanady, Číny, Francie, Německa, Velké Británie, 
Maďarska, Itálie, Ruska, Ukrajiny a USA. Circus Varius 
nabízí také představení na zemi, ve vzduchu a na vodě. 
Program sliboval jedinečná artistická čísla, která mají 
uspokojit i nejnáročnějšího diváka. Viděli jsme užasnou 
hru světel, pestrobarevné kostýmy, odvážné 
kaskadérské kousky a slyšeli jsme hudbu ze všech koutů 
světa. Jednotlivá představení se střídala a nenechala 
nás ani vydechnout. 

Kladně hodnotím zejména vzdušná vystoupení na 
závěsných šálách, při kterých se všem tajil dech. 

Působivá byla světelná show s ohnivými efekty, kterou 
skvěle doplňovala tematická hudba. Krásný byl i 
karnevalový průvod na bruslích, ve kterém v rytmu 
samby tančily extravagantně oblečené tanečnice.  

Slabší se mi zdálo vystoupení klaunů, které mělo být 
zřejmě určené pro menší děti. Protože vystupující 
mluvili pouze anglicky, mnoho vtipů děti nepochopily. 

Když toto vystoupení porovnám s klasickou lední 
revue, byl cirkus mnohem akčnější a zábavnější. 
Především akrobatické kousky, světelná show a 
kostýmy byly provedeny na vysoké úrovni. Oproti 
lednímu revue chyběl cirkusovému vystoupení 
srozumitelný příběh pro malé děti. 

Představení Circus Varius se mi líbilo a pokud bude 
možnost navštívit jejich další vystoupení, ráda je 
uvidím. Moje hodnocení je 7 hvězdiček z 10.  

Michaela Pavlíková, 8. A 
 


